IRAQI HUMAN RIGHTS SOCIETY IN U.S.A



نداء الجمعية العراقية لحقوق الانسان في الولايات المتحدة الامريكية الموجهة للمجتمع الدولي.

- الى / فخامة الرئيس الولايات المتحدة الامريكية دونالد ترامب المحترم.
- الى / سعادة الامين العام للأمم المتحدة السيد أنطونيو غوتيريس المحترم.
 - الى / مجلس حقوق الإنسان التابع للأمم المتحدة / جنيف.
 - لجنة حقوق الانسان في الاتحاد الاوربي.
 - الى / منظمة هيومن رايتس ووتش.
 - الى / منظمة العفو الدولية.

نهديكم تحياتنا

الموضوع/التظاهرات العراقية

نحن الجمعية العراقية لحقوق الانسان في الولايات المتحدة الامريكية تأسست عام 1999 هدفها الدفاع عن الحقوق المشروعة للمواطنين العراقيين.

نؤد ان نعرض لسعادتكم خطورة وضع المتظاهرين العراقيين في بغداد وتسع محافظات اخرى الذين يطالبون بالإصلاحات العامة في البلاد، حيث تقوم القوات الامنية منذ الاول من تشرين الاول ولغاية الان باستخدام العنف المفرط وانتهاكات جسيمة لحقوق الانسان، وقامت هذه القوات بإطلاق القنابل الغاز المسيل للدموع، وخراطيم المياه الى جانب الرمي بالرصاص الحي، والاشتباك مع المتظاهرين والضرب بالهراوات والصاعقات الكهربائية ونشر القناصين واعتقال الناشطين والفاعلين في الاحتجاجات في انتهاكا صدارخ للدستور العراقي والاعراف

تقرير الجمعية العراقية لحقوق الانسان في الولايات المتحدة الامريكية لعام 2017

والعهود والمواثيق الدولية، وقد ادت هذه اساليب القمعية الى استشهاد (351) شخصاً وجرح (11.298) اخر واعتقال (1200) شخص.

نأمل تدخلكم لحماية المتظاهرين السلميين وايقاف العنف في العراق.

مع التقدير

الجمعية العراقية لحقوق الانسان في الولايات المتحدة الامريكية 2019/تشرين الثاني/2019

- His Excellency the President of the United States of America, Mr. Donald Trump.
- His Excellency General Secretary of the United Nations, Mr. António Guterres.
- Human Rights Council at the United Nations / Geneva.
- The European Union Human Rights.
- Human Rights Watch.
- Amnesty International.

Regarding / Iraqi demonstrations

We are the Iraqi Human Rights Society in the United States of America was founded in 1999 aimed at defending the Legitimate rights of Iraqi citizens.

We would like to show you the seriousness of the situation of Iraqi demonstrators in Baghdad and nine other provinces who are calling for public reforms to their country, Since October first and until today the security forces have been using excessive violence and practiced serious violations to human rights, The government forces had fired Tear gas bombs, hot water cannons and fired real bullets, their clashes with demonstrators included beatings with batons, electric Tasers, deployment of snipers and arrest of patriots and activists in protests. These are serious violations of the Iraqi Constitution, world norms and international ethical codes and covenants.

These repressive tactics have led to the killing of (351) people, Injuring (11.298) and the arrest of (1200) activists.

We hope that you will intervene to protect the peaceful demonstrators and stop the violence and the bloodshed in Iraq.

With respect

The Iraqi Human Rights Society U.S.A November 12, 2019